

Referat fra styremøte i SJFF mandag 24. februar 2025 klokken 1800 på Vibe Jaktskytebane

Til stede: Terje Garnvik, Odd Harald Johansen, Håkon Nervik Kolstrøm, Frode Strand, Stig Bratli, Anton Rikstad, Tom-Roger Aasan, Terje Djuvsland, Ståle Berg, Niels Arvid Sletterød

Meldt forfall: Steinar Pettersen

Møteleder og referent: Styreleder

Sak 12/25 Økonomi

Som vanlig tok Håkon oss ryddig gjennom økonomien som er meget god. SJFF har kr. 1.355.636,48 på konto pr. dags dato. Kr. 75-80.000,- ligger til forfall.

Sak 13/25 Honorering kasserer/forretningsfører

Gitt at vi har et regnskap som i 2025 trolig vil ligge en del over 1000 bilag foreslo leder at SJFF øker honoraret til Håkon med kr. 15.000,- pr år. Forslaget ble enstemmig vedtatt og gjelder fra 01.03.2025.

Sak 14/25 Byafossen Klekkeri

Anton, Ståle og leder orienterte møtet om at leder i styret for Byafossen Klekkeri, Håvard Wist, vil gå inn for at SJFF overtar Klekkeriet vederlagsfritt. Det er NTE som nå eier grunnen og Wist orienterte leder i telefonsamtale i dag 26. februar, at han akter å ta en prat med ansvarlige i NTE om at SJFF eventuelt får festekontrakt på grunnen der klekkeriet står. Klekkeristyret har møte i morgen torsdag 27. februar og Wist vil ta denne saken opp til beslutning da. Dersom det skjer slik vi tror, vil Byafossen Klekkeri A/L måtte følge de formelle kravene til nedleggelse (og overdragelse til SJFF) som ligger i vedtektene, og det kan ta litt tid. I forbindelse med utforming av planer for opprusting og bruk av Klekkeribygget, som trolig vil få navnet Laksehuset, vil det gjennomføres et felles møte med Klekkeristyret og styret i SJFF, på Vibe Jaktskytebane i hht Wist sitt ønske. En kommer tilbake til dato og sakliste for dette fellesmøtet.

Sak 15/25 Status anbudsprosess ny standplass riflebanen

Odd Harald og Frode orienterte. I dag onsdag har to firma som Frode har rekruttert vært på befaring. Er vi heldige kommer 2-3 firma i tillegg til de nevnte å sende oss tilbud i løpet av de nærmeste dagene. Deadline for tilbudsrunderen ble av styret satt til innen påskeuka 2025 setter inn, i praksis blir det 12. april 2025.

Sak 16/25 Organisering utbyggingsprosjekt «Ny riflebane»

Leder la fram en skisse til organisering byggprosjektet Ny standplass for riflebanen».

Leder hadde tatt noen forberedende samtaler og følgende organisering ble vedtatt av styret:

Det etableres en prosjektkomite med følgende person og oppgaver:

- Leder for prosjektkomiteen, rådgiver byggeprosess og valg av entreprenører samt utforming av spillemiddelsøknader – **Frode Strand**
- Leder for spillemiddelsøknader (a) standplass og (b) ny skiveelektronikk – **Odd Harald Johansen**
- Rådgiver spillemiddelsøknader (a) standplass og (b) ny skiveelektronikk – teknisk ansvarlig på elgbanen **Anders Owesen**
- Byggleder – **Terje Garnvik**
- Rådgiver spillemiddelsøknader og regnskapsfører byggprosjekt – **Håkon Nervik Kolstrøm**

Når det gjelder kontakt med kommune og bank m.fl. vil leder sammen med forretningsfører ta dette sammen og i samråd/samarbeid med styret/komiteen.

Styret ønsker at komiteen snarest tar et møte for å stake ut veien videre og legge planer og deadliner – dvs. enes om en tidslinje for realisering av byggprosjektet som entreprenørene og samfunnet rundt (offentlig og privat) kan informeres om. Det er viktig å ha god dialog med grunneier Tønne og

Steinkjer kommune om dette på ulike vis, slik at formelle krav til bygg og bruk kommer på plass hurtigst mulig.

Sak 17/25 Premisser/forutsetninger for ny riflestandplass

Styret ba komiteen vurdere behovet for avsetning av egenkapital (rene midler), behov/muligheter for lånegaranti fra kommunen og avklare betingelser for byggelån i SMN1 (med hjelp fra leder og forretningsfører m.fl.). Styret diskuterte også nødvendigheten av at åpningstidene over hele året på elgbane og haglebaner koordineres mest mulig med tanke på å optimalisere inntjening slik at eventuelle lån kan betjenes uten at det går over foreningens andre aktiviteter og drift. Styret ba formennene i Leirdueutvalget og Elgbaneutvalget snarest mulig skissere et opplegg som innebærer nærmere samarbeid mellom disse utvalgene i driften av hele anlegget under hele året.

Sak 18/25 Uttrekk tak på standplass Trapbane 1

Frode orienterte styret om behovet for 2m uttrekk av standplasstaket på Trapbane 1 samtidig som Terje hadde gjort et hurtigestimat på materialpris og dessuten skulle ta kontakt med Setten (bygdesag) med tanke på å komme billigst mulig ut av det. Terje vil på neste styremøte legge frem et overslag på pris for dette uttrekket, men tror at vi mest sannsynlig klarer prosjektet innenfor kr. 10.000, -.

Sak 19/25 Status driftsutvalget

Terje supplert av Tom-Roger orienterte om oppgavene fremover. Styret ba også driftsutvalget innen oppstart av sesongen primo april om å flytte veden på nedre side av parkeringsplassen, slik at den ikke beslaglegger parkeringsplasser. Det samme gjelder fyringscontaineren.

Sak 20/25 Innmelding utstyrslistar fra utvalgsformennene

Pr. nå har driftsutvalget ved Materialforvalter sendt inn liste for verkstedet, Studieleder for sitt utvalg, mens Hund- og Jaktutvalget, Elgbaneutvalget og Leirdueutvalget samt Fiskeutvalget gjenstår. **Styret ber disse om å sende inn lister innen 12. april. Disse sendes Håkon.**

Sak 21/25 Etske retningslinjer for tillitsvalgte i SJFF

Etske retningslinjer er i dag 26. februar sendt ut til utvalgsformennene med forespørsel om å ta en runde i eget utvalg med tanke på presisering/forbedring. **Frist for innsendelse av forslag og innspill til leder er satt til 13. april 2025**

Sak 22/25 Kriterier for innkjøp av skudd riflebanen

Odd Harald spurte om hvilke kriterier for innkjøp av rifleskudd som gjelder. Det er kort sagt sluttpris levert Vibe.